

# 經濟部標準檢驗局

BUREAU OF STANDARDS, METROLOGY AND INSPECTION  
MINISTRY OF ECONOMIC AFFAIRS

## 申請商品驗證登錄應檢附文件 (範例)

List of Attachments to the Application for Registration of Product Certification

### 一、基本文件

Basic documents

商品驗證登錄申請書

Application form

申請人： 公司登記證明文件或  商業登記證明文件或  工廠登記證明文件

Applicant Registration document of the Company Registration document of the Business Registration document of the Factory

### 二、符合性評鑑文件

Conformity assessment documents

(一) 模式一：

Module I

1. 自行管制聲明書

Declaration of internal-control

2. 指定之技術文件

Designated technical documents

(二) 模式二加三：

Module II + III

1. 型式試驗報告

Type-test report

2. 符合型式聲明書

Declaration of conformity-to-type

3. 經指定之相關資料及技術文件

Designated related information and technical documents

(三) 模式二加四：

Module II + IV

1. 型式試驗報告

Type-test report

2. 完全品質管理系統登錄證書影本 (CNS12681/ISO9001 系列，具設計、開發、生產及製造功能者)

A copy of the certificate demonstrating the compliance of the quality system with CNS12681/ISO9001 series of standards covering the scopes of design, development, production, installation and servicing

3. 符合型式聲明書

Declaration of conformity-to-type

4. 經指定之相關資料及技術文件

Designated related information and technical documents

(四) 模式二加五：

Module II + V

1. 型式試驗報告

Type-test report

2. 製程品質管理系統登錄證書影本 (CNS12681/ISO9001 系列，具生產及製造功能者)

A copy of the certificate demonstrating the compliance of the quality system with CNS12681/ISO9001 series of standards covering the scopes of production, installation and servicing

3. 符合型式聲明書

Declaration of conformity-to-type

4. 經指定之相關資料及技術文件

Designated related information and technical documents

(五) 模式二加六：

Module II + VI

1. 型式試驗報告

Type-test report

2. 商品品質管理系統登錄證書影本 (CNS12681/ISO9001 系列，具最終檢驗及測試功能者)

A copy of the certificate demonstrating the compliance of the quality system with CNS12681/ISO9001 series of standards covering the scopes of final inspection and testing of the products

3. 符合型式聲明書

Declaration of conformity-to-type

4. 經指定之相關資料及技術文件

Designated related information and technical documents

(六) 模式二加七：

Module II+VII

1. 型式試驗報告

Type-test report

2. 工廠檢查報告影本

A copy of the factory inspection report

3. 符合型式聲明書

Declaration of conformity-to-type

4. 經指定之相關資料及技術文件

Designated related information and technical documents

### 三、其他文件

Other documents

(一) 經標準檢驗局指定之  驗證登錄商品進口通關授權書、 原登錄證書或  其他相關資料。

Designated by the BSMI

Letter of Authorization

Original Certificate or other information

(二) 商品驗證國際相互承認協議： 對方國簽發之驗證證明

Mutual Recognition Arrangements (MRAs)

Certificate of Conformity issued by MRA partners

on Conformity Assessment

### 四、備註

Remarks

1. 應繳證件必須齊備，否則恕難受理。

All necessary documents shall be presented; otherwise the application will not be accepted.

2. 無論通過與否，繳驗之文件概不退還。

Whether the application is approved or not, the documents will not be returned.